

8 Days 6 night India Golden Triangle +Kashmir Srinagar

IN / OUT:DELHI

Tour Code: IC-IGS 08

Day 1: Kuala Lumpur~Chennai~ Delhi

Assemble at KLIA and check-in your flight to Chennai .Arrive Chennai airport then transit your flight to Delhi.Welcome on arrival at New Delhi Airport. After meet & assist services at the airport, transfer to Hotel. Overnight stay at hotel in Delhi.

Day 02:- Delhi - Srinagar

(B/L/D)

Breakfast at hotel, and then you will be transfer to airport to take a morning flight from Delhi to Srinagar. Upon arrival meet & transfer to Houseboat. Lunch serve at Houseboat. After lunch half day local city tour of Srinagar visit **Mughal Gardens, Shalimar Garden** (Abode of Love) the Shalimar gardens were built for Nur Jahan, by her husband Jehangir in 1616. **Nishat garden** (Garden of Pleasure) a superb view across the lake to the Pir panjal mountains. During spring through Summer (March - October) one can find variety of different flowers in these well maintained garden . Then will proceed for dinner and overnight at houseboat.

Day 03:- Srinagar - Gulmarg - Srinagar

(B/ L/ D)

After a healthy breakfast in house boat, we will drive for full day excursion to Gulmarg. The natural beauty of Gulmarg has attracted tourists since long time. Lunch will be picnic (Hot). Return to Srinagar in the evening, then dinner and overnight at Houseboat.

Day 04:- Srinagar - Delhi + Agra

(B/L/ D)

Breakfast at house boat, and then enjoy the **Shikara Ride** (local Boat Cruise). Have an early Lunch at the Houseboat and then transfer to Airport to Catch the Flight for Delhi. Arrive Delhi and then direct drive to Agra (210 kms - 4.5 hrs). On arrival in Agra, check in to the hotel then proceed for dinner and overnight stay at hotel in Agra.

Day 05: Agra - Jaipur

(B/L/D)

Breakfast at hotel. Proceed for the sightseeing of Agra city first visiting one of the world's most popular monument – **Taj Mahal (it is closed on every Friday)** built by Mughal Emperor Shah- Jahan for his Empress Mumtaj Mahal. The construction believed to have taken 22 years to complete with over 20,000 craftsmen working round the clock. Now proceed for sightseeing tour of magnificent **Agra Fort**- built at the bank of Yamuna river, is situated in the center of the town. Various styles of the architecture are evident within the fort & demonstrate the love of Mughal Emperors towards building beautiful monuments. Lunch at hotel. Then will drive toward Jaipur (235kms, 5:30 Hrs.) Enroute visit **Fatehpur Sikri**- 37 kms from Agra. The deserted city of sandstone built by the Emperor. The city is rectangular in shape with nine huge gates & inside there are palaces, meeting halls (public/ private audiences), huge courtyards. On arrival, check-in at hotel. Dinner and Overnight in hotel.

Day 06: At Jaipur

(B/L/D)

Breakfast at hotel. Proceed for sightseeing visiting **Amer Fort** - 11 Kms from Jaipur is Amber, the ancient capital of Jaipur state construction of the Fort Palace was constructed in 1652 by Raja Mansingh and it was later extended & completed by the Jai Singh before the move to Jaipur. **Enjoy elephant ride while climbing up to the Amer Fort.** Back hotel for lunch. Afternoon visit **Hawa Mahal** (Palaces of the Wind)- a beautiful pink colour building having many small windows from where the Royal Ladies watched the annual procession of kingdom. The tourist can take photograph from outside only. Then visit **City Palace**- was the principle residence of the former ruling family and is known for its stunning architecture. It also includes museum, courtyards, and gardens. Evening free time for shopping. Jaipur is a city of vibrant colors and markets (bazaars) of Jaipur verify this fact. Jaipur's colorful markets offer a great break to stop and shop on you tour. Usually tourists include shopping and visiting the lively markets of Jaipur in their itinerary. While moving through the markets, you will come across the vivacious culture of this region. Jaipur is the perfect place to shop for Handicrafts, antiques, jewelry, gems, pottery, carpets, textiles, metal work and leather ware. Evening, we will back to hotel for dinner & overnight stay.

Day 07:- Jaipur to Delhi + Departure via Chennai

(B/ L/ D)

Breakfast at Hotel. After breakfast drive to Delhi (265 km, 06 hrs). On arrival, transfer to a local restaurant for Lunch and then you will be transfer Delhi airport to catch flight for Chennai.

Day 08: Arrival Kuala Lumpur

End of the tour with sweet memories of India....!!

8 天 6 晚走进印度金三角+人间天堂—喀什迷尔 (新德里 / 阿格拉/喀什迷尔/斋浦尔)

进出: 德里

Tour Code: IC-IGS 08

第一天: 吉隆坡~钦奈~新德里

集合于吉隆坡国际机场乘搭飞机飞往钦奈。抵达钦奈机场后, 转搭内陆航班飞往**新德里**。抵达新德里机场。接机后送往酒店。在新德里的酒店夜宿。

第二天: - 德里 - 斯利那加

(早/午/晚餐)

在酒店用早餐后, 送往机场乘搭内陆航班从新德里飞往**斯利那加**。抵达后, 前往入住**船屋**。在船屋享用午餐。午餐后, 前往斯利那加游览**蒙代尔花园**, **夏利马尔花园** (爱的寓所)。夏利马尔花园是在 1616 年由吉尔卡汗为其妻子努尔汉所建。前往参观**尼沙特花园** (游乐花园), 从花园处, 可欣赏到湖光山色。从每年的夏季到春季 (3 月 - 10 月) 期间, 在长年的人工维护种植下, 我们可欣赏各种不同美丽的花朵盛放。然后将折返船屋用餐和过夜。

第三天: - 斯利那加 - 古尔默尔格 - 斯利那加

(早/午/晚餐)

在船屋享用早餐后, 前往**古尔默尔格**一日游。古尔默尔格的大自然风光吸引了成千上万的游客。享用野餐式的午餐。然后在船屋享用晚餐和过夜。

第四天: - 斯利那加 - 德里 - 阿格拉

(早/午/晚餐)

在船屋享用早餐后, 然后船游**斯加卡拉河**。在船屋享用午餐, 然后送往机场乘搭新德里航班。到新德里, 直接驱车前往**阿格拉** (210 公里 - 4.5 小时)。抵达**阿格拉**, 入住阿格拉的酒店享用晚餐与夜宿。

第五天: 阿格拉- 斋浦尔

(早/午/晚餐)

早餐用于酒店, 继续游览阿格拉市闻名世界的七大奇观之一- **泰姬陵** (逢星期五休息) 是莫哈帝王沙为了纪念他的皇后蒙塔. 泰姬而建成的。建造花了 22 年来完成, 动用超过 20,000 名工匠。午餐将用于当地酒店。然后继续游览宏伟的**亚格拉堡**, 位于市中心的亚穆纳河岸。堡内的建造风格明显地证明莫哈帝王对皇后的爱, 也建设了纪念碑。自由购物于阿格拉。阿格拉是著名的大理石产地。阿格拉是著名的大理石产地, 宝石镶嵌工作等闻名于世。驱车从阿格拉到**斋浦尔** (235kms, 5:30 小时) 途中参观**法塔赫布尔**。它一座由该皇帝用砂岩建设的城市。整座城市有九个的大门, 内建有宫殿, 会议厅 (公共/私人观众)。巨大的庭院呈现出长方形。随后, 继续前往斋浦尔。抵达后, 入住酒店与用餐。

第六天: 斋浦尔

(早/午/晚餐)

在酒店享用早餐后, 继续参观**阿米尔堡** - 从斋浦尔 11 公里处, 是 1652 年由拉贾曼士建造的首府, 它后来扩展, 由斋辛格王完成后, 迁于斋浦尔。你可体验骑象爬上阿米尔堡。回到酒店用午饭。然后参访**哈瓦玛哈陵** (风的宫殿) - 一个美丽的粉红色建筑物, 设有许多小窗口好让以前的王室女士观看年度的游行庆典。游客只能从外拍照。然后参观**城市宫殿**, 是以前皇族的居住宫殿。整座建筑包含了博物院及花园。它闻名于其令人惊叹的建筑风格。享受购物时间。前往繁华热闹的集贸市场。(斋浦尔是个购物天堂。拥有手工艺品, 古董, 珠宝, 宝石, 陶器, 地毯, 纺织品, 金属加工和皮革制品店。晚上, 将返回酒店, 享用晚餐及夜宿。

第七天 - 斋浦尔~新德里+吉隆坡通过钦奈

(早/午/晚餐)

早餐用于酒店, 驱车返回德里 (265 公里, 5.5 小时)。到达后, 前往餐厅享用午饭, 送往机场飞往吉隆坡途经钦奈。

第七天到达吉隆坡

结束了甜蜜的回忆与印度之旅... . . !